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Készült: az Optimist Osztályszövetség elnökségi ülésén, 2018.03.21.-én 
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Megjelentek: 
Ralovich Gábor elnök 
Török Péter, válogatott edzője 
Domonkos Szilárd elnökségi tag 
Szalontai Bence elnökségi tag 
Vándor Róbert elnökségi tag 
  
Ralovich Gábor levezető elnök köszönt mindenkit, megnyitja az ülést és megállapítja, hogy az 
elnökségi ülésen megjelent mind az 5 elnökségi tag, így az ülés határozatképes.  
A levezető elnök felkéri Domonkos Szilárdot a jegyzőkönyv vezetésére. Az érintett a felkérést 
elfogadja, a jelen lév ő elnökségi tagok pedig megszavazzák a felkérést. 
 
Ralovich Gábor levezető elnök ismerteti a tervezett napirendi pontokat:  
 
Tervezett napirendi pontok:  
 
Napirend: 

 
1. Hajópályázat 
2. Alapszabály munkaanyag 
3. 2018 évi költségvetése elfogadása 
4. Válogatott program elfogadása 
5. Csapathirdetés módja és üteme 

6. Támogatási irányelvek 

 
Ralovich Gábor levezető elnök kérdezi, hogy van-e hozzászólás vagy javaslat a napirendi 
pontokhoz? Nincs hozzászólás, így az Elnökség egyhangú szavazással megszavazza a 
napirendet. 
 
Napirend el őtt Ralovich Gábor kér szót: 
Az elnökséghez érkezett, különböző vitás levelek kapcsán az Osztályszövetség Elnöke szeretné 
emlékeztetni a jelenlévőket, hogy az érvényes Alapszabályt illetve a korábban hozott Elnökségi 
Határozat az irányadó, amely a következő elveket tartalmazza: a VB/EB-re utazó két edző 
személyét illetően: mindig az a két edző akinek a legtöbb vagy a jobb versenyzője van a 
csapatban az utazik. Az Elnök fokozottan felhívja az Elnökség tagjainak figyelmét, az elnökség 
véleményét és határozatait egységesen képviseljék a fent említett dokumentumok szellemében!  
 
Napirend el őtt Szalontai Bence kér szót: 
Szeretném indítványozni, hogy a tisztújító közgyűlés tavasszal legyen! 
Ralovich Gábor: Véleményem szerint ez felelőtlenség lenne minden tekintettben! Az általunk 
vállalt munkát el kell végezni és le kell zárni! Nem látok semmilyen olyan körülmény ami miatt 
akadályoztatva lennénk ebben! 
Domonkos Szilárd: Semmi esetre sem támogatom, hogy a válogató csapathirdetés elött illetve a 
ranglista sorozat közben legyen tisztújítás!  
Török Péter: Az önkormányzatiság elve alapján a teljes évet kell lezárni, hiszen ezért az évért ez 
az elnökség viseli a felelősséget minden szempontból! 
Vándor Róbert: Szerintem is felelőtlenség ennek a felvetése. A munkát be kell fejezni és lezárni a 
ciklust. 
 



Az Elnök felteszi Szalontai Bence indítványát szavazásra, miszerint a tavaszi Közgyűlés legyen 
tisztújító közgyűlés.  
Szavazás eredménye: 4 nem, 1 igen (Szalontai Bence), 
Ennek alapján az elnökség Szalontai Bence indítványát elvetette.    
   

1. Hajópályázat 
4 klub 5db hajóra pályázott. A sorrendet annak alapján határoztuk meg, hogy melyik klub 
hány új versenyzőt indított a ranglistán. Ennek alapján a hajók elosztása a következő: 
1db THE, 1db BYC, és 1db Procelero kezelésébe kerül a 2018-as szezonra.   
 
Szavazás: 
Szalontai Bence jelzi, hogy a szavazástól távol tartja magát érintettség miatt. 
Az elnökség elfogadja 4 igen szavazattal Szalontai Bence távolmaradását. 
Szavazás a hajók elosztásáról:  
4 igen, egyhangú döntés 
 

01/2017.03 Határozat: Az elnökség elfogadja a pályázati hajók elosztását, miszerint a 2018-as 
szezonban 1db THE, 1db BYC és 1db a Procelero Egyesület kezelésébe kerül. 
 
Szalontai Bence felvetése alapján kérjük, az MVSZ elnökségét, hogy amennyiben lehetőség van 
rá, szeretnénk kialakítani egy OP hajóparkot, amely a válogatott téli felkészülését szolgálná 
külföldi bázissal. Nyáron padig hazai versenyek színvonalát tudnánk emelni charter hajók 
formájában. Szalontai Bence vállalja a koncepció összeállítását. 

 
2. Alapszabály munkaanyag 

Az elnökség elkezdte a munkaanyag feldolgozását. Minden tag hozzáírja javaslatait és a 
következő ülésen tovább tárgyaljuk. 
 

3. 2018 évi költségvetés elfogadása 
Szalontai Bence tájékoztatja az elnökséget, hogy a költségvetés kiadási oldalával 
kapcsolatban várjuk az MVSZ iránymutatását a kiadási oldal felosztására. A költségvetés 
bevételi törzsszámai a következő módon alakulnak:  
- Támogatás 2018: 4 620 000 Ft 
- Maradvány 2017: 1 526 211 Ft 
Összesen: 6 146 211 Ft 
 
Ralovich Gábor elnök emlékezteti az elnökség tagjait, hogy a következő ülésig 
mindenképpen be kell szerezni az MVSZ iránymutatását, mert a költségvetést el kell 
fogadni! 
    

4. Válogatott program elfogadása 
Szalontai Bence nem javasolja a válogató lezárása előtti válogató keret programot, mert 
a klub programok már elkészültek és nem tudjuk összehangolni. Török Péter által 
készített válogatott programból így törölve lettek a május 31 előtti programok. A többi 
programot csatoljuk a jegyzőkönyvhöz. 

 
Az Elnök szavazásra bocsájtja a válogatott programját. 

Szavazás a válogatott programjáról:  
5 igen, egyhangú döntés.  

 
02/2017.03 Határozat: Az elnökség elfogadja a válogatott programját amelyt jelen 
jegyzőkönyvhöz csatol. 
 

5. Csapathirdetés módja és üteme 
A programról a következő ülésen határozunk a költségvetés kiadási oldalának 
meghatározása mellett. A korábbi határozatok alapján VB/EB csapatot a válogató lezárta 
után május 23-án esedékes elnökségi ülésen hirdetünk. A csapattagok szüleinek 



előreláthatólag: május 25-én tartunk értekezletet. A pontos időpontról illetve helyszínről 
időben értesítjük az érintetteket. 
 

6. Támogatási irányelvek 
Költségvetés hiányában elnapoljuk. 
 

7. Csoportosztás 
Az Elnökség hosszasan tárgyalta Perjés Bálint felvetését a ranglistaversenyek 
csoportosztásának megváltoztatásáról. Tekintettel arra, hogy a felvetés több további 
kérdéses problémát is generál, így az elnökség az MVSZ versenyrendező és versenybíró 
szakembereinek véleményét is kikéri valamint az edzőkkel is konzultálni kíván. 
 
Következő ülések és témák: 
 
 
2018. április 26. 16:00 Budapest 
Költségvetés 2018 elfogadása 
Támogatási irányelvek 
Alapszabály véglegesítése 
Közgyűlés kiírása 
Osztályszövetségi edzőtábor 
 
2018. május 18. Közgyűlés, Kereked 

 
2018. május 23.  
Válogatott, utazó keret elfogadása 

 
2018. július 12. Sopron 

 
2018. augusztus 13. 
Közgyűlés kiírása 
 
2018. szeptember 22. Közgyűlés, Balatonfüred 
 
Természetesen miután az Elnökség tagjai önkéntesen végzik a munkájukat, így az 
időpontok esetleges változásának jogát fenntartják. A napirendi pontok szintén 
változhatnak az aktualitásoknak megfelelően.   

 
 
A tervezett napirendi pontokat az Elnökség megtárgyalta és több napirendi pont nem lévén a 
levezető elnök az ülést berekesztette. 
 
 
Összeállította: 
 
 
Domonkos Szilárd 
Elnökségi tag       Budapest, 2018. március 21. 
 


